
 

 

Protokół Nr XXIII/09 

z XXIII sesji Rady Gminy Lipno 

odbytej w dniu 21 kwietnia  2009 roku 

 

Dnia 21 kwietnia 2009 roku o godz. 10-tej w Ośrodku Kultury Gminy Lipno z siedzibą w 
Wichowie odbyła się XXIII sesja Rady Gminy Lipno. 

 

Obecni na sesji według załączonej listy obecności. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Lipno – Pan Andrzej Piotr Szychulski, Skarbnik 
Gminy – Pani Adela Wiśniewska, Sekretarz Gminy – Pan Andrzej Rozen, Radca Prawny – 
Pan Józef Jesionowski, Kierownik ROR - Pani Anna Kwiatkowska, Kierownik GOPS – Pani 
Hanna Szlągiewicz, Kierownik SAPO – Pan Kazimierz Mątowski, Kierownik RGK – Pan 
Grzegorz Koszczka.  

Ad. pkt 1 a 

Otwarcia obrad XXIII sesji Rady Gminy Lipno dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipno 
– Pan Bohdan Nowak, który na wstępie powitał wszystkich obecnych, jednocześnie 
stwierdzając, że na stan 15 Radnych, w sesji udział bierze 15 Radnych, a zatem Rada jest 
władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

Ad. pkt 1 b 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy organizacyjne: 
a/ otwarcie sesji 
b/ przyjęcie porządku obrad 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
d/ sprawozdanie Wójta z działalności od czasu poprzedniej sesji i z wykonania  uchwał. 
 
2.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/ absolutorium dla Wójta Gminy Lipno za 2008 rok 

• przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Lipno za 2008 rok 
• przedstawienie opinii RIO w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonych sprawozdaniach z wykonania 

budżetu gminy za 2008 rok 
• przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipno z 

tytułu wykonania budżetu Gminy Lipno za 2008 rok 
• przedstawienie opinii RIO o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla 

Wójta Gminy Lipno z wykonania budżetu gminy za 2008 rok 
• otwarcie dyskusji nad sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2008 rok 
• głosowanie nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Lipno i 

podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Lipno za 2008 rok 
 

 



 

 

b/ regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz trybu i zasad przyznawania dodatku 
mieszkaniowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Lipno, 
c/ zatwierdzenia taryfy opłat za dostawę wody z wodociągu gminnego, 
d/ likwidacji Szkoły Podstawowej w Ryszewku, 
e/ zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok, 
f/ rozpatrzenia skargi na Kierownika GOPS w Lipnie. 
 
3. Składanie interpelacji. 
4. Wolne wnioski i zapytania. 
5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
6. Zakończenie obrad  XXIII sesji Rady Gminy Lipno.                                       
 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy są jeszcze jakieś uwagi, bądź propozycje 
zmian do przedstawionego  porządku obrad.  
Nie było. 
Wobec czego Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie proponowany porządek 
obrad. 
 

Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad. pkt 1 c 

Protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu na stanowisku ds. Rady- zapoznanie się 
z jego treścią było udostępnione, wobec czego został jednogłośnie przyjęty bez czytania 

Ad. pkt 1 d 

Wójt Gminy Pan Andrzej Piotr Szychulski – przedstawił sprawozdanie z działalności od 
czasu poprzedniej sesji – informacja w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno-  zwrócił się z zapytaniem czy są pytania do Pana 
Wójta. 

Pytań nie było. 

Ad. pkt 2a 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do punktu – podjęcie uchwały w 
sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Lipno za 2008 rok 
 
Wójt Gminy Lipno Pan Andrzej Piotr Szychulski przedstawił sprawozdanie z wykonania 
budżetu Gminy Lipno za 2008 rok 
Następnie przedstawił Uchwałę Nr 19/2009 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy 
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Lipno sprawozdaniu z 
wykonania budżetu gminy za 2008 rok 

 



 

 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Kalinowski Marek przedstawił wniosek 
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipno z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Lipno za 2008 rok. 
 
Wójt Gminy Lipno przedstawił Uchwałę Nr 69/2009 Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
sprawie wyrażenia opinii o  wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lipno w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipno z tytułu wykonania budżetu gminy za 2008 
rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania 
budżetu gminy za 2008 rok. 
 
Radna Grażyna Charyton Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów w imieniu 
Komisji przedstawiła opinię o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 
rok 2008- opinia pozytywna i wnioskuje o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Lipno z 
tytułu wykonania budżetu Gminy Lipno za rok 2008. 
 
 
Radny Lewandowski Zdzisław  uważa, że po tak obszernym przedstawieniu sprawozdania 
z wykonania budżetu gminy za 2008 rok i dyskusji na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 
Gminy można przystąpić  do przegłosowania uchwały. 
 
Radny Strużyński Stanisław  popiera wniosek Radnego Lewandowskiego Zdzisława. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIII/116/09 w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lipno za 2008 rok i poddał go pod 
głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 b 
 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz trybu i zasad przyznawania 
dodatku mieszkaniowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Lipno. 
 
Radca Prawny nadmienił, że regulamin, który został przedłożony jako projekt uchwały w 
sensie literalnym jest tak samo brzmiący jak w poprzednich latach. 
Są w nim dwie zmiany, mianowicie odnoszą się one do § 7 regulaminu, w którym określone 
są stawki dodatków, w tym dodatków funkcyjnych dla dyrektorów szkól podstawowych i 
gimnazjalnych oraz dodatki z tytułu wychowawstwa w klasach, doradztwo metodyczne oraz 
dla opiekunów staży. 

 



 

 

W stosunku do poprzedniego roku zmiany są następujące: 
w § 7 pkt 1 a były stawki 250 do 500, teraz są 500 do 800, 
                 1 b były  od 400 do 700, teraz są od 650 do 1000, 
                 1 c były od 600 do 900, teraz są od 850 do 1200, 
w pkt 2  były od 250 do 500, teraz są od 500 do 800. 
Za wychowawstwo klasy w oddziale przedszkolnym, szkole podstawowej i gimnazjum była 
stawka 80 zł, teraz jest 100 zł. 
Dodatek dla doradcy metodycznego wynosił 40 zł, teraz jest 50 zł. 
Dodatek dla opiekuna stażu wynosił 40 zł, teraz jest 50 zł. 
Generalnie podniesione zostały o 250 zł stawki dolne, a o 300 zł stawki górne dodatki dla 
dyrektorów i wicedyrektorów. 
 
Radca dodał, że różnica w stosunku do ubiegłorocznej uchwały jest taka, że zmienił się stan 
prawny w tym sensie, że był obowiązek co roku zmiany regulaminu wynagradzania, teraz nie 
będzie to konieczne, jeżeli nie będzie takiej potrzeby to w przyszłym roku nie będziemy go 
uchwalali. 
Ponadto nadmienił, że regulacje o których jest mowa, to one stanowią znikomy stopień 
wynagrodzenia nauczycieli, mówiąc szczerze budzą  niepotrzebne kontrowersje. 
Projekt tego regulaminu został uzgodniony ze związkami zawodowymi, ponieważ na terenie 
Gminy funkcjonują trzy związki zawodowe – NSZZ Solidarność, Solidarność 80 i ZNP. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIII/117/09 w 
sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz trybu i zasad przyznawania dodatku 
mieszkaniowego nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Lipno i poddał go pod 
głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 c 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat za dostawę wody z wodociągu gminnego. 

Radca Prawny uważa, że sprawa jest dość skomplikowana, mianowicie dlatego, że stawki 
cen wody muszą wynikać z pewnych wyliczeń. Radca nadmienił, że ta stawka i tak jest niższa 
aniżeli z wyliczeń powinna wynosić.  

Jeżeli Państwo czytali uzasadnienie, to w tej taryfie nie ma części kosztów, nie ma jej przede 
wszystkim dlatego, że Gmina bezpośrednio prowadzi gospodarkę wodociągową, więc one 
zostały pominięte. 

 



 

 

W § 2 projektu uchwały jest zapis, że taryfa będzie obowiązywała od 01 maja 2009 r. do      
30 kwietnia 2010 roku, chodzi o to, że taka taryfa może obowiązywać przez rok. Będąc przy 
głosie Radca zgłasza w imieniu Wójta autopoprawkę do przedstawionego projektu uchwały, 
mianowicie iż taryfa będzie obowiązywała od 01 czerwca 2009 roku do 31 maja 2010 roku, 
aby było trochę czasu na powiadomienie mieszkańców o zmianie ceny dostarczanej wody z 
wodociągu gminnego. 

Najistotniejsza jest część IV taryfy, mówiąca o cenie 1 m3 wody dostarczanej z wodociągu 
gminnego prowadzonego przez Gminę Lipno i proponowana jest cena 1,70 zł netto. 

Radny Lewandowski Zdzisław wyjaśnił, że odnośnie tej uchwały odbyła się dyskusja na 
poszczególnych Komisjach, padały różne głosy, ale niestety musimy zmierzać za wzrostem 
kosztów utrzymania. Błędem być może było to, że nie podnosiliśmy systematycznie ceny 
wody  wraz ze wzrastającymi kosztami. Głównym czynnikiem, który ma wpływ na tą 
podwyżkę jest wzrost cen energii elektrycznej. 

Radny dodał, że my jako Gmina nie zarabiamy na wodzie, ale nie możemy aż tak ogromnych 
środków dokładać, tym bardziej, że czekają nas jeszcze następne inwestycje w wodzie, jeśli 
chcemy być uchronieni od nagłych braków wody. 

Wójt Gminy przedstawił stawki cen wody obowiązujące w innych samorządach. I tak: 

- Rypin  2,34 zł netto / 2,51 zł brutto 

- Radziejów 2,12 zł netto/ 2,27 zł brutto 

- Piotrków Kujawski 2,12 zł netto/ 2,27 zł brutto 

- Aleksandrów Kujawski 1,98 zł netto/ 2,12 zł brutto 

- Włocławek 2,24 zł netto/ 2,39 zł brutto 

- Miasto Lipno 1,86 zł netto/ 1,99 zł brutto. 

Pan Wójt zdaje sobie sprawę z tego, że proponowana podwyżka jest duża, ale trzeba mieć 
również na uwadze to, że my ostatnią podwyżkę wody mieliśmy w kwietniu 2004 roku, a 
wiemy jak od tego czasu wzrosły koszty utrzymania naszej sieci wodociągowej. 

Zdaniem Pana Wójta ta podwyżka jest konieczna, bo my musimy już myśleć 
perspektywicznie, aby we właściwy sposób zabezpieczyć potrzeby naszych mieszkańców 
odnośnie wody. W związku z tym prosi o przychylność i podjęcie tej uchwały. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że według wyliczeń, biorąc wydatki bieżące na utrzymanie 
wodociągów, a zużycie wody, to 1 m3 wody powinien wynosić 2 zł., a jeżeli dodać 
amortyzację, to wychodzi 2,98 zł. 

Ponadto Pani Skarbnik dodała, że na 658.896 m3 wydobytej wody, woda dostarczona do 
odbiorców to 339.590 m3, więc cyfry mówią same za siebie. 

 



 

 

Skarbnik dodała, że przerażająca jest również kwota, jaką mamy do zapłaty za energię 
elektryczną, za niepełne 2 miesiące za stację uzdatniania wody w Głodowie mamy do zapłaty 
20.500 zł, a za Jastrzębie prawie 10.000 zł. 

Wójt Gminy nadmienił, że w tej chwili jest pomysł, żeby wystąpić do Komendanta PSP o 
możliwość ograniczenia na terenie Gminy liczby hydrantów, po to żeby zlikwidować ten 
nielegalny pobór wody. Bardzo prosi o wyrozumiałość, o poparcie tego, aby tam gdzie są 
niepotrzebne, to je zlikwidować, a my zobowiążemy się do tego, żeby w określonych 
miejscach w poszczególnych miejscowościach były sprawne hydranty. Zdaniem Pana Wójta 
będzie to z korzyścią dla wszystkich. 

Pan Wójt poinformował, że są takie sytuacje, że w ciągu jednego dnia mamy 100% wzrost 
poboru wody i to jest wskazanie na to, że zaczyna się to, co nam zawsze doskwierało. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIII/118/09 w 
sprawie zatwierdzenia taryfy opłat za dostawę wody z wodociągu gminnego i poddał go pod 
głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 d 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Ryszewku. 

Radca Prawny przypomniał, że na poprzedniej sesji w dniu 27 lutego Rada Gminy podjęła 
uchwałę o zamiarze likwidacji Szkoły Podstawowej w Ryszewku. Żeby w sposób właściwy 
przeprowadzić proces likwidacyjny zależało nam na tym, aby już na tej sesji wywołać 
końcową uchwałę, bo to umożliwi likwidację tej placówki w sensie formalnym. 

Radca nadmienił, że wystąpiliśmy w związku z tym do Kuratora Oświaty w Bydgoszczy o 
opinię o zamiarze likwidacji, dołączając do tego stosowną dokumentację. 

W dniu dzisiejszym drogą fax uzyskaliśmy postanowienie opiniujące pozytywnie likwidację 
SP w Ryszewku. W związku z tym nie ma żadnych przeszkód do podjęcia tej uchwały. 

Radny Strużyński Stanisław poinformował, że był i będzie przeciwny likwidacji tej szkoły 
mając na uwadze dobro dzieci. 

Natomiast jeżeli dojdzie do likwidacji tej szkoły i przeznaczeniu jej do sprzedaży, to zwraca 
się z prośbą o pozostawienie na potrzeby społeczeństwa chociażby sali gimnastycznej. 

 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że w dniu dzisiejszym podejmowana jest uchwała o 
likwidacji szkoły, a nie o sprzedaży nieruchomości. 

Sołtys Ignackowa Pan Skonieczny Piotr przypomniał, że na poprzedniej sesji zabierał głos 
na temat likwidacji tej szkoły i pozwolił sobie zrobić takie zestawienie ogólne. Może czynnik 
ekonomiczny jest istotny, ale należy wziąć pod uwagę, że w 2005 roku było 1717 uczniów, 
nauczycieli  było 161 i 45 pracowników obsługi. W 2007 roku było 1612 uczniów, 162 
nauczycieli i 51 pracowników obsługi, czyli wzrost o 6 osób. W 2008 roku mamy 1534 
uczniów, 159 nauczycieli i 60 pracowników obsługi; mówca nie bardzo rozumie logikę, bo 
uczniów jest o 183 mniej, nauczycieli jest tyle samo, a pracowników obsługi wzrosło o 15 
osób. 60 osób obsługi to jest masa ludzi, to są pieniądze. Zdaniem Pana Sołtysa likwidujemy 
szkoły ze względów ekonomicznych, a wydajemy na obsługę. 

Będąc przy głosie wspomniał, że mówi się o nagrodach dla dyrektorów, o nagrodach dla 
nauczycieli, ale uważa, że trzeba spojrzeć na wyniki, które są słabiuteńkie i nie chce mówić 
na ten temat. 

Radny Lewandowski Zdzisław uważa, że na same cyfry nie można patrzeć. Zwrócił uwagę 
na to, iż rozbudowując Zespół Szkół w Wichowie  zwiększyliśmy powierzchnię tej szkoły, 
zwiększyliśmy w związku z tym zatrudnienie pracowników obsługi, bo jest dużo większa 
powierzchnia do sprzątania. Ponadto zatrudnionych jest 3 strażników. Mówiąc o zwiększeniu 
zatrudnienia, to trzeba mieć na uwadze. 

Wójt Gminy uważa, że trzeba mieć wiele wiadomości w dziedzinie edukacji, żeby 
wypowiadać się o zasadności  ilości nauczycieli jak i  również pracowników obsługi. Jest tak, 
że w ostatnich kilku latach trzy duże inwestycje, to są inwestycje związane z oświatą. I jest 
tak, że w przypadku każdej z tych szkół, przynajmniej kilka osób znalazło zatrudnienie -do 
dozoru zatrudniliśmy  dodatkowo 9 osób. Jeśli myślimy o kubaturze tych pomieszczeń, to jest 
tak, ze ilość powierzchni zwiększyła się prawie dwukrotnie, niektóre szkoły mają ok. 5.000 
m2 . I to jest potrzeba, żeby było więcej pracowników obsługi. Ponadto w każdej z tych szkół 
jest stołówka, gdzie znalazły zatrudnienie co najmniej po 2 osoby. 

A jeżeli chodzi o grupę zawodową nauczycieli, to jest tak, że jeżeli mamy takie szkoły jak w 
Ryszewku, że na 30 uczniów jest zatrudnionych 10 nauczycieli, to mamy przełożenie 
dlaczego są tak duże ilości nauczycieli zatrudnionych na terenie Gminy Lipno. Oprócz tego, 
jest tak, że wydawanych jest coraz więcej opinii  w Poradniach Psychologiczno- 
Pedagogicznych, a to się wiąże z tym, że są inne również zadania kierowane do szkół.        
Czy kiedyś w szkołach byli pedagodzy, czy były zajęcia z terapii psychologiczno- 
pedagogicznej, czy było tak dużo dysfunkcji? Dbamy o dobro naszych dzieci, w związku z 
tym my jako samorząd mamy nakładane jeszcze dodatkowe obowiązki z tego tytułu, ze 
musimy na każde dziecko przyznać określony wymiar godzin. Wcześniej tego nie było. 
Zwiększa się również liczba nauczań indywidualnych. To wszystko wpływa na zwiększoną 
liczbę zatrudnionych pracowników. 

Pan Wójt nadmienił, że z ubolewaniem wysłuchuje, że podejmuje się zamach na szkołę.  

 



 

 

Radny Górnicki Józef dodał, że Komisja Rewizyjna również zajmowała się tą sprawą. I 
uważa, że te najmniejsze szkoły zawyżają koszty utrzymania jednego ucznia na terenie 
Gminy. Jednak trzeba głębiej prześledzić temat, aby zrozumieć go. 

Zdaje sobie sprawę, że likwidacja szkoły nie należy do przyjemnych decyzji, ale trzeba mieć 
na uwadze dobro całego społeczeństwa Gminy Lipno. Chcąc dobrze zarządzać Gminą trzeba 
podejmować również i takie decyzje.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIII/119/09 w 
sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Ryszewku i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 10 głosami „Za”, 
2 „Wstrzymującymi się” i 3 „Przeciwko” przyjęli projekt w/w uchwały. 
 

Ad. pkt 2 e 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że proponowane zmiany dotyczą przesunięcia środków z 
zamierzonych remontów dróg na remont Szkoły Podstawowej w Jastrzębiu- 350.000 zł z 
Funduszu Wsparcia. Otrzymaliśmy także dotacje w kwocie 954.300 zł na budowę drogi 
Jastrzębie – Złotopole ( w części tzw. schetynówki). Pani Skarbnik nadmieniła, że dotacja ta 
ulegnie zmianie, ulegnie zmniejszeniu gdzieś o ponad 200.000 zł według naszych wyliczeń 
ponieważ po przetargu inwestycja ta jest tańsza i wynosi 1.492.719,58 zł, a więc 50% to 
będzie 746.300 zł. 

Ponadto po stronie wydatków są przesunięcia, z dróg na remont szkoły oraz zwiększony jest 
po przeszacowaniu kosztorysu, koszt remontu świetlicy w Radomicach. 

Zmiana dotyczy także deficytu budżetu Gminy w wysokości 5.289.779 zł, który zostanie 
sfinansowany  nadwyżką z lat ubiegłych w kwocie 4.989.025 zł i kredytem w kwocie 
300.754zł. 

Załącznik nr 5 przedstawia przebieg przesunięć- zmniejszenia i zwiększenia przychodów 
budżetowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są  jakieś pytania w tym 
temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIII/120/09 w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok  i poddał go pod głosowanie. 
 

 



 

 

Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 

Ad. pkt 2 f 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika GOPS w Lipnie. 
 
Radca Prawny omówił projekt uchwały 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są  jakieś pytania w tym 
temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIII/121/09 w 
sprawie  rozpatrzenia skargi na Kierownika GOPS w Lipnie  i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 3, 4, 5 
 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnych punktów porządku 
obrad, proponuje połączenie punktów: składanie interpelacji, wolne wnioski i zapytania, 
odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 

Sołtys Ignackowa Pan Skonieczny Piotr nadmienił, że na terenie Ignackowa jest rodzina, 
której dziecko choruje na nowotwór. Zwrócił się z prośbą do wszystkich o wsparcie 
finansowe dla tej rodziny. 

Wójt Gminy podziękował na udzielenie absolutorium. Podkreślił, że był to rok bardzo 
trudny. 

Dziękuje za współpracę, za zrozumienie i ma nadzieję że będzie podejmował decyzje z 
korzyścią dla społeczeństwa Gminy Lipno. 

Ad. pkt 6 

Wobec wyczerpania tematu, na tym obrady XXIII sesji zakończono. Przewodniczący Rady 
Gminy podziękował obecnym za udział w sesji. 

 

Protokolant                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy 
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